
BESLUITENLIJST RAADSCOMMISSIEVERGADERING RUIMTE EN WONEN  

 

Datum: 6 december 2012 

Plaats:  Oude Raadzaal 

Tijd:     20.00-22.30 uur  

 

1. AGENDAPUNTEN VOOR DE RAAD VAN 19 DECEMBER 2012 

CONFORM 

Bestemmingsplan Bessemoerpark 

(Raadsvoorstel 16 november 2012) 

 

DISCUSSIE 

Bestemmingsplan Schilderbuurt 

(Raadsvoorstel 15 november 2012) 

 

Op verzoek van de Stadspartij met de bespreekpunten:  

- Regeling van hoogbouw 

- Invullen van de binnenterreinen 

- Het mogelijk behoud van ecologische structuren in die wijk 

 

2. TOEZEGGINGEN 

A.1 mededelingen 

- Wethouder van der Schaaf zegt toe z.s.m. een brief te sturen over het splitsen van 

appartementen met wat nu al mogelijk is om te doen incl. de effecten van het bouwbesluit. 

- De commissie besluit om de Collegebrief GSB te agenderen en wethouder van der Schaaf 

zegt toe om vooraf waar nodig nog aanvullende informatie te sturen.  

 

A.5 Rondvraag 

- Wethouder van der Schaaf zegt bereid te zijn dhr. Offerman(Stadspartij)aanvullend op 

hetgeen bij de begroting is gedaan schriftelijk nadere informatie te verstrekken over TCN.. 

 

B.0 Bestemmingsplan Schildersbuurt (was A4.b) 

- Wethouder van der Schaaf zegt toe om te kijken, indien er een einde komt aan het 

‘tijdelijk gebruik’, of er een andere geschikte locatie is om het initiatief van de heer 

Kervel “Tuin in de Stad” te accomoderen.  

 

B.1 Woningbouw Oosterhamrikkade nz. 

- Wethouder van der Schaaf zal de raad op de hoogte te brengen van de verdere vorderingen 

bij het uitwerken van optie 2 richting bewoners en ontwikkelaar.  

 

B2. Bespreekpunten VCD-Kranenburg 

- Wethouder van de Schaaf zegt toe om met een bredere visie te komen t.a.v. de 

werkterreinen en wat dat betekent voor het onderscheid van bedrijven en kantoren.  

- Gaat bekijken wat vooruitlopend hierop t.a.v. de actualisatie van het bestemmingsplan 

Kranenburg gezien de huidige ontwikkelingen in verruimende zin mogelijk is. 

 

 

 

 



3. LTA, LIJST MOTIES/TOEZEGGINGEN, INGEKOMEN STUKKEN  

- Wethouder van der Schaaf komt schriftelijk terug op de vraag van de PvdA naar 

de te verwachten planning van (punt 172 oude LTA)  Zuidelijke Ringweg.  

Betreft: In een gecombineerde cie.vergadering R&W/B&V de raad informeren 

over de aanpak Zuidelijke Ringweg m.b.t.de aspecten van ruimtelijke inpassing in 

de stad, buurten en wijken. 

 

- Stadspartij wil de Collegebrief van 14 nov. 2012 over de directe financiële  

 consequenties bij stopzetten van het Forum agenderen en levert voor 14 dec.  

 bespreekpunten aan  

- De commissie R&W wil de brief van de GSB agenderen (zie ook onder  

 mededelingen) 

 

4. VERSLAGEN 

    Het verslag van 6 november 2012 wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

VERGADERINGEN, WERKBEZOEKEN ETC. 

- De initiatiefnemers van de expertmeeting Erfpacht komen met een brief richting het 

College. De Griffie ontvangt een kopie en stuurt deze naar de overige fracties.  

De overige fracties kunnen hun input aanleveren voor het voorstel over Erfpacht van 

het College, liefst nog voor het eind van dit jaar. 

- Op 16 januari 2013 is er van 9.00 – 11.30 uur een bijeenkomst over Meerstad. 

Nadere informatie volgt nog. 


